

## 968200拨器(图)促销优惠

产品名称	968200拨器(图)促销优惠
公司名称	广州市八爪鱼网络科技有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:中国电信 型号:968200 类型:无源
公司地址	广东广州市天河区中山大道龙怡苑1310
联系电话	0086-4001188-727

## 产品详情

亲，如果客服人员没有及时回你的询问，可加微信：gzbzy8

或者qq：12305916 每天24小时在线的！！

1、拨打范围全球、全国任何地方，包括长途手机。

strike range 1, batch: the whole world, any place, includes long-distance mobile telephone throughout the country.

2、通话质量：idd通话效果。

2, communicates by phone mass: idd communicates by phone effect.

3、接通率：能达到99%以上。

3, call completing rate: above being able to reach 99%.

4、开通方式：客户只需在原来的基础上加装ip设备（免费）。

4, opens way: the customer is required to add dress ip equipment on original basis (gratis).

5、开通时间：加装后即可通话。

5, opens time: after adding dress be ok to communicate by phone.

6、话费管理：968200未接通（对方电话占线或无人接听）不收取市话费，

一般ip电话在长途未接通时需付市话费---前3分钟0.22元，以后0.11元/分钟。

6, the words fee manages: 968200 powder on (the other party's

telephone is busy or nobody meets to listen to) do not collect local

calls fee , necessaries pays 0.11 yuan of/ minute when general ip

telephone is in the long-distance powder on after local calls is the

first 3 minutes-consuming- - 0.22 yuan.

a：安装方法：任何一台电话、传真机或一条小总机出中继线,只需要安装一个968200拨号器，即可拨打ip电话及传真资料。

a: assemble method: any one telephone , fax machine or a small office equipment produce a junction line , need to assemble a 968200 dialing implement , are ok to allocate the dozen of ip telephone and fax data.

b：使用方法：直接拨打区号、电话号码，无需拨打任何代码、帐号及密码。

b: usage: put area number , the telephone number directly batch , work out any code , account number and password unnecessarily batch.

：对968200拨号器实行使用期间免费维修，保质包换，接到报障电话24小时内上门服务。每月定期以寄或送方式提供话清单及发票。

service: being maintained for free during that period when the implement puts usage into practice to 968200 dialing , guarantee quality coming knocking at sb.'s door to offer one's service within guaranteeing replacement of , receiving 24 hours of newspaper blocker telephone. provide the words detailed list and receipt at the regular intervals every month in

order to mailing or giving way.

长途电话缴纳话费方式：在每月的话费结算日，受理单位凭中国电信200ip话费清单向用户收取该月实际发生的话费金额。付款方式： 开支票或汇款； 现金支付。

long distance calls pay words fee way: words fee amount of money wasting account days ,  
accepting and hearing an unit happening let china telecommunications 200 ip words waste  
a detailed list collecting that month reality to the consumer in every month's words. ty  
pe of payment: (1) write a check or remit money; (2) cash payment.

968200ip长途电话服务收费标准：{以下价钱未含市话费0.11}。

968200 ip long distance call service is standard: { the following price has not held local  
calls wasting 0.11 }.

968200收费标准

charge for 968200 is standard

国内长途0.20元/分钟

long-distance 0.20 yuan/ minute of in the homeland

港、澳、台1.28元/分钟

hongkong-australia-taiwan 1.28yuan of/ minute

美国、加拿大2.00元/分钟

usa , canada: 2.40 yuan of/ minute

英、法、意、德、韩、日、菲、泰、澳、马来、印尼、新西兰、新加坡：2.96元/分钟

united kingdom-france-italy-germany-korea-japan-philppines-thailand-  
australia, malay , indonesia , new zealand , singapore: 2.96 yuan of/ minute

其他国家：3.70元/分钟

other country: 4.70 yuan of/ minute

好消息：国内长途第8分钟开始优惠到0.1元 /分钟（包市话费）；

good news: 8th long-distance minute begins in the homeland preferential the minute (wraps up city the words fee) to 0.1 yuan/;

安装细节图

本产品的品牌是中国电信，型号是968200，类型是无源，适用网络是中国电信